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Protokoll från samrådsmöte finskt 
förvaltningsområde 
 

Datum: 2024-05-30 

Plats: Trollhättans stadshus, Lokal Kopparklinten 

Tid: 16.30 – 18:00 

Närvarande: 
Sofia Lindholm, kommunalråd, kommunstyrelsens förste vice ordförande 
Kaarlo Kahra, Trollhättans finska förening 
Matti Tynjälä, Trollhättans finska förening 
Kalle Sova, finska pensionärsföreningen Ketterät,  
Salli Hakala, finska pensionärsföreningen Ketterät 
Antti Karjalainen, finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Riki Kuivalainen-Rödström, svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Markku Viitanen, Finlands konsulat 
Katja Pulkkinen, finsk språkservice, koordinator och mötesplatsverksamheten 
Johanna Linnarsson, hållbarhetsstrateg och koordinator 
 

Mötets öppnande 
Ordförande Sofia Lindholm, förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna. 

Justerare Att justera dagens protokoll utsågs Kaarlo Kahra – Johanna kontaktar 
honom när det är dags att skriva under. 

Föregående mötesprotokoll Föregående (2024-02-22) mötesprotokoll gås 
igenom och läggs till handlingarna. 

Kartläggning av FFO arbete i andra kommuner 
På efterfrågan av samrådet har en kartläggning sammanställts över hur andra FFO 
kommuner i närområdet har valt att lägga upp sitt arbete. Johanna redovisar 
kartläggningen för samrådet och kommer även att skicka ut underlaget i efterhand. 
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Reglemente för samrådet 
Det ska finnas ett reglemente för samtliga kommunstyrelseråd i kommunen och ett 
förslag har upprättats för det sverigefinska samrådet. Johanna gick igenom reglementet 
som översatts till finska och skickats till samrådet inför mötet. Nästa steg blir att samla 
samrådet efter det öppna samrådsmötet den 17 september för att stämma av 
reglementet en sista gång.  

Årshjul och ekonomisk avstämning 2024 
Katja visade ett årshjul över de aktiviteter som genomförts och planerats under 2024. 
Årshjulet kommer att skickas ut till deltagarna i efterhand.  
Johanna visade en redovisning över hur statsbidraget för finskt förvaltningsområde 
använts fram till och med maj 2024. Samrådet fick en mer grundlig redovisning över 
budgetposten för bidrag till civilsamhället och de aktiviteter föreningarna önskar 
genomföra under 2024.    

KESKI – slutredovisning 
KESKI är en webbaserad plattform med syfte att samordna och synliggöra nationella 
minoriteters kultur i form av: evenemang, föreningar och kulturaktörer. Johanna berättar 
att projektet som Trollhättans stad varit projektvärd för under 2022–2024 nu har 
avslutats. Den framtida driften av den digitala plattformen är dock inte säkerställd ännu.  

Läget inom respektive förening – aktiviteter/behov mm 
Finska föreningen 
Föreningen har en fungerande styrelse. Föreningen har också ett ökat samarbete med 
Ketterät. Nu har föreningen sommaruppehåll. De har en medlem som har fått stipendium 
för sin konst och föreningen kommer ha en konstutställning i samband med 
säsongsavslutningen i år. Ordförande och koordinatorer för FFO är inbjudna.  

Ketterät 
Föreningen har sommaruppehåll och börjar igen den 4 september. Det är inplanerat en 
seniordanskurs på Axevalla i september. 

Finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Gruppen hade sista mötet för sommaren förra veckan. Nu har verksamheten i Gräfsnäs 
öppnat för sommaren. Det inleddes med en fisketävling. 

Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Det kom mycket folk till firandet av finska mors dag. Under sommaren kommer de ha 
finskt café på torsdagar. Nu arbetar det 4 finsktalande i Svenska kyrkans verksamhet.  

 

Finlands honorärkonsul/översättare 
Markku får fortfarande frågor om att göra finska pass trots att det systemet ändrades för 
många år sedan.  
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Övriga frågor 
Frågan kom upp kring föreningslokalen Valkyrian och framtiden för den. Föreningarna 
upplever fortfarande att det är oklart gällande en ev. försäljning av lokalen. Johanna ska 
prata med de som ansvarar för lokalen igen. 

Mötets avslutande 
Ordförande Sofia Lindholm tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 

 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Sofia Lindholm, ordförande                                     Johanna Linnarsson, sekreterare 

 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, justerare 

 


